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خبر

سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: 
نمودار موارد ابتلا و بستری روزانه به علت کووید ۱۹ در کشور 
همچنان شیب تند صعودی دارد و همه استان ها با افزایش 

جدی بیماران بستری و موارد سرپایی مواجه هستند.
به گزارش »دنیای هوادار«، سیما سادات لاری روز گذشته 
درباره آخرین وضعیت بیماری کووید ۱۹ در کشور افزود: از 
طرفی میزان عمل به دستورالعمل های بهداشتی در کشور 
همچنان پایین و نگران کننده بوده و طبق آخرین گزارش 

ها ۵۸.۵ درصد گزارش شده است. کمترین میزان رعایت 
پروتکل های بهداشتی در استان های ایلام و سیستان و 

بلوچستان گزارش شده است.
وی ادامه داد: در هفته گذشته استان های ایلام، همدان، 
چهارمحال و بختیاری و مازندران دارای بیشترین میزان 
بروز موارد بستری و استان های البرز، همدان، خوزستان، 
کهگیلویه و بویر احمد و مرکزی دارای بیشترین میزان بروز 

موارد مرگ و میر ناشی از بیماری بوده اند.
معاون وزیر بهداشت گفت: میزان استفاده از ماسک در 
اماکن عمومی کشور هم با حد مطلوب فاصله زیادی دارد 
و حدود ۶۰ درصد گزارش شده است و استان های سیستان 
و بلوچستان، ایلام و آذربایجان غربی دارای کمترین میزان 

استفاده از ماسک در کشور هستند.
لاری اظهار کرد: بیشترین میزان اخطار و معرفی به مراجع 
قضایی در اماکن عمومی به دلیل عدم رعایت پروتکل های 
بهداشتی همچنان مربوط به نانوایی ها بوده و رستوران ها و 

پاساژها به ترتیب در رده های بعدی قرار دارند.
سخنگوی وزارت بهداشت افزود: یکی از نگرانی های ما و 
همکاران ، عدم تهویه مناسب هوا در محیط های سربسته 
است که این امر می تواند قدرت انتقال ویروس کرونا را به 
شکل تصاعدی افزایش دهد. بر اساس آخرین بررسی های 
صورت پذیرفته میانگین رعایت تهویه مناسب هوا در اماکن 

عمومی کشور ۶۰.۴ درصد است.
لاری گفت: ضروری است که مردم کشور تا حد امکان در 
خانه بمانند و در صورت ضرورت به خروج از منزل حضور 
خود را در فضاهای سر  بسته و اماکن پر تجمع به خصوص 

مراکز فاقد تهویه مناسب به حداقل ممکن برسانند.

به گزارش ایرنا، بر اساس آمار رسمی کشورها ویروس کرونا 
از ابتدای شیوع )اسفند ۹۸( تاکنون حدود ۱۳۲ میلیون نفر 
را در دنیا به طور قطعی مبتلا کرده و حدود دو میلیون و 
۸۶۰ هزار نفر نیز بر اثر این بیماری جان خود را از دست 

داده اند.
حتی  و  سرفه  عطسه،  یا  آلوده  دست  با  کرونا  ویروس 
افراد  به  و چشم  بینی  دهان،  طریق  از  تنفسی  قطرات 
منتقل می شود. تنگی نفس، خستگی و بدن درد، اختلال 
در بویایی و چشایی و مشکلات گوارشی از جمله علائم 
بیماری کووید ۱۹ است که بیش از ۸۰ درصد مبتلایان به 

این ویروس نیز دچار بیماری خفیف می شوند.
جهش این ویروس نیز در انگلستان، هندوستان و آفریقا 
که موجب افزایش سرایت، بیماری زایی و مرگ و میر شده، 

نگرانی های جدیدی را در جهان به وجود آورده است.
ویروس جهش یافته کرونا اوایل بهمن سال گذشته در 
انگلیس مشاهده شد و سعید نمکی وزیر بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی ۱۶ بهمن ماه از شناسایی اولین مورد 

ویروس کرونای جهش یافته انگلیسی در ایران خبر داد.
وی همچنین ۲۵ بهمن سال گذشته با بیان اینکه ویروس 
کرونای انگلیسی در کشور چرخیده است، گفت:  روزهای 

سختی در انتظار ما بوده و باید خود را آماده کنیم.
با وجود افت محسوس تلفات کرونا در پی رعایت پروتکل 
های بهداشتی پیش از آغاز سال جدید، اما سفرهای نوروزی 
که برخلاف توصیه های ستاد ملی مقابله با کرونا صورت 
پذیرفت، بار دیگر وضعیت کشور را به شرایط قرمز کرونایی 
بازگرداند و از اوایل هفته دوم فروردین تلفات کرونا سه 

رقمی شد.

»سخنگوی وزارت بهداشت«:

همه استان ها با افزایش جدی بیماران بستری و سرپایی کرونا مواجه هستند

کرونا در ایران

من چشم از او چگونه توانم
 نگاه داشت...

واقعا تعجب کردین؟ مساله 
جدیدیه مگه؟ چی!؟ همین 
به  و  باشه  یکی  نام  به  که 
کام یکی دیگه. اصلا اساس 
این  تو  همینه  سیاست 
مملکت. رئیس جمهور هم 
که رسما گفته بود. چی گفته 
بود!؟ که مردم تلاش کنن ما 

به اهدافمون برسیم.
نمونه اش همین واکسنی که به نام پارکبان ها بود و به کام 
مسئولان. حالا این مسئولان اگر در جایی مثل خوزستان باشند 
که اظهر من الشمسه همچین وقایعی؛ قبلا درباره سیل و 
ریزگرد و آب آشامیدنی و امثالهم دیدیم که چه کاری کردن 

و چه کاری نکردن.
حالا این که خوبه، فوق فوقش نگیم چهارتا؛ چهل تا واکسن 
بوده نهایت؛ اون دویست هزارتا فایزر که اومد و معلوم نشد چی 
شد، چی شد؟ اصلا بی خیال واکسن، جریان پولی که از بلوکه 
دراومد و آمریکا فرستاد و گاندو رو ساختن واسه ماسمالیش، 
به کجا رسید؟ بالاخره پوله دیگه. اینم اصلا هیچ. دکمه قرمزه 
رو کی زده بود بالاخره؟ همون که گفتن خطای انسانی بود. اون 
انسان خطاکار رو معرفی کردن یا ماجرا با فداکاری گالونی کارتون 
بچه های مدرسه آلپ رفت تو فاز آفرین و احسنت!؟ پلاسکو 
چی؟معلوم شد چرا پوکید؟ سفارت انگلیس اون بغل چی کاره 

بود؟ کاسبها و تولیدیها خسارتشونو گرفتن؟ اینم نه اصلا.
بریم سراغ روزنامه های اول انقلاب و تیترهای اون موقع درباره 

آب و برق و حجاب و هزارتا مورد دیگه؟
نه. دیوونه ایم مگه نبش قبر کنیم. گذشته ها گذشته باید 
بگذریم ازشون، مشکلات حالا هم که بالاخره این نیز بگذرده، 
بعد از اینم که خدا کریمه دیگه. صلوات بفرستین تا افطار 

خیلی نمونده...

استرالیا مرزهای بین المللی
 خود را می گشاید

»اسکات موریسون« نخست وزیر استرالیا اعلام کرد، بازگشایی 
مرزهای بین المللی این کشور در دستور کار قرار دارد تا افرادی 

که کاملا واکسینه شده اند بتوانند مسافرت ها را از سر بگیرند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روزنامه »استریت تایمز« 
افزود: شهروندان این کشور  سنگاپور، نخست وزیر استرالیا 
نمی توانند به دلیل اعمال محدودیت های کرونایی کشور را ترک 

کنند مگر آنکه واکسن تزریق کرده باشند.
در همین حال مسافران خارجی نیز باید در بدو ورود به استرلیا 

به مدت دو هفته با هزینه شخصی خود در قرنطینه بمانند.
وی اضافه کرد:»اولین هدف این است که به استرالیایی هایی 
که واکسن دریافت کرده اند امکان سفر به ویژه در موارد خاص 
داده شود. افراد واکسینه شده می توانند برای انجام  کسب و کار 
و یا موارد شخصی و ضروری سفر کنند و پس از بازگشت از سفر 

به مدت دو هفته خود را در منزل قرنطینه کنند.
گفتنی است اولین پرواز از زمان همه گیری ویروس کرونا روز 

دوشنبه این هفته میان استرالیا و نیوزیلند انجام خواهد شد.
از این پس رفع محدودیت های مسافرتی بستگی به سرعت 

انجام واکسیناسیون در استرالیا دارد.
این در حالیست که در حال حاضر به سبب بی نظمی در ورود 
محموله های واکسن، واکسیناسیون در این کشور به تعویق 

افتاده است.
در روز چهارشنبه هفته گذشته تنها یک میلیون و ۳۶۰ هزار 
دوز واکسن در استرالیا توزیع شد که این رقم در مقایسه با 
میزان ۴ میلیون دوز وعده داده شده تا پایان ماه مارس بسیار 
ناچیز است.  این در حالی است که مقامات استرالیایی اواخر 

روز پنجشنبه از مرگ یک نفر هنگام تزریق واکسن خبر دادند.

سرمقاله

بین  الملل

فرمانده یگان حفاظت محیط زیست استان زنجان، گفت: 
شهادت محیط بانان پرتلاش و زحمتکش، نه تنها خللی 
در امور محیط بانی به وجود نیاورده بلکه انگیزه آنان را در 
جلوگیری از شکار حیات وحش و برخورد با شکارچیان 

خاطی دو چندان کرده است.
اسماعیل قلیزاده، روز گذشته با اعلام این خبر، افزود: ۲ 
محیط بان این استان در حین حراست از حیات وحش 
منطقه درحالیکه فقط در پی دستگیری ۲ شکارچی خاطی 
بودند تا شکاری اتفاق نیفتد با مظلومیت هرچه تمام و 
ناغافل مورد هجمه ناجوانمردانه شکارچیان غیرمجاز قرار 

گرفته و به فیض شهادت نایل آمدند.
وی اظهار داشت: این ۲ محیط بان که دوستدار حیات 
وحش و انسان ها هستند به خاطر حفظ حرمت و جان 
این ۲ شکارچی غیرمجاز دست به اسلحه نشدند اما این 
شکارچیان از فاصله بسیار نزدیک و در کمال ناباوری شلیک 

کرده و خونشان پاک آنان را بر زمین ریختند.
فرمانده یگان حفاظت محیط زیست استان زنجان، با بیان 
اینکه محیط بانان برای جلوگیری از شکار و صید حیات 
غیرمجاز،  شکارچیان  با  برخورد  در  استان  این  وحش 
بسیار جدی و مصمم هستند، افزود: تمام مناطق تحت 
مدیریت این اداره کل در طی شبانه روز از سوی محیط 
بانان مورد پایش دقیق قرار دارد و هیچ یک از مناطق 
حفاظت شده و ممنوعه این استان از چشم تیزبین آنان 

دور نیست.
وی اظهار کرد: شکارچیان متخلف یقین بدانند که در صورت 
مشاهده از سوی محیط بانان به هیچ وجه از تخلف آنان 
چشم پوشی نخواهد شد و دستگیر شدگان پس از تشکیل 
و تکمیل پرونده به منظور اعمال قانون به مراجع قضایی 

معرفی خواهند شد.
قلیزاده با بیان اینکه محیط بانان همواره نشان داده اند که 
در ماموریت محوله از هیچ کوششی فروگذار نیستند، افزود: 

هرچند وسعت مناطق تحت مدیریت این اداره کل بیشتر 
است و تعداد محیط بانان زنجان برای حفظ و حراست از این 
مناطق، کفایت نمی کند اما با این وجود طبیعت و حیات 
وحش زنجان را بطور مدام رصد می کنند تا اتفاقی بر این 

نعمات خدادادی نیفتد.
خطرناک  و  پرحادثه  شغلی سخت،  را  بانی  محیط  وی، 
خواند و اظهار داشت: در زمان حاضر محیط بانی زنجان به 
لحاظ داشتن تجهیزات حفاظتی مشکلی ندارد و بهتر است 
شکارچیان غیرمجاز از محبت و مهربانی آنان سوء استفاده 
نکنند که در غیر این صورت با خاطیان برخورد قانونی سخت 

و قاطعی خواهد شد.
قلیزاده، حمایت های قضایی بهتر و بیشتر از محیط بانی را 
ضروری خواند و افزود: حفظ و حراست از طبیعت و حیات 
وحش به سود همه انسان ها است و اگر خدشه ای به چرخه 
وارد شود به حتم ضرر و زیان آن متوجه انسان خواهد شد 

پس بهتر است اداره محیط بانی و محیط بانان را در این 
امر خطیر یاری دهیم چراکه یقین بدانیم با دست درازی به 
طبیعت و وحوش، حیات انسان ها با تهدید و خطر مواجه 

خواهد شد.
دوشنبه شب هفته گذشته دستان ۲ شکارچی غیرمجاز به 
خون میکائیل هاشمی و مهدی مجلل ۲ محیط بان مظلوم 
زنجان آغشته و با خون سرخ این ۲ شهید خاک طبیعت 
زنجان رنگین شد و کام دوستداران محیط زیست به ویژه 

همکاران این شهدا را بسیار تلخ کرد.
این شکارچیان متخلف وقتی خود را در برابر ۲ محیط بان 
عاشق محیط زیست دیدند دست به اسلحه شده و با بی 
رحمی و ناجوانمردی هرچه تمام به سمت آنان نشانه رفته 
و شلیک کردند که به حتم این جنایت خونین و همچنین 
رشادت و سخت کوشی شیفتگان خدمت هرگز از یادها 

فراموش نخواهد شد.

شهادت محیط بانان زنجانی خللی در امور محیط بانی به وجود نیاورده است
حرف اول

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید رضا ترکمان سهرابی  را گرامی می دارد

 دکتر علی  ساجدی

  نویسنده
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جامعه

رییس دادگستری شهرستان نظرآباد اعلام کرد که پرونده 
سه هزار میلیارد تومانی زمین خواری با ۳۶ متهم در 
شهرستان با جدیت در دست بررسی است و تا ششم 

اردیبهشت ماه امسال مراحل رسیدگی آن ادامه دارد.
به گزارش روز شنبه روابط عمومی دادگستری البرز، 
یوسف رزقی در تشریح آخرین روند رسیدگی به پرونده 
موسوم به »شرکت فلاحتی« که در رسانه ها به پرونده 
»زمین خواری سه هزار میلیاردی نظرآباد« معروف شده 
است، افزود: رسیدگی به این پرونده با صدور ابلاغ ویژه 
از سوی ریاست  قوه قضائیه و  با پیشنهاد رییس  کل 
از قضات  برای  توسط یکی  البرز  دادگستری استان 
دادگستری شهرستان نظرآباد آغاز شده و کیفرخواست 
این پرونده پس از تکمیل تحقیقات با همکاری و تلاش 
سربازان گمنام امام زمان )عج( در تمام  مراحل، در ۱۵ 
فروردین سال ۱۴۰۰ توسط نماینده دادستان عمومی و 

انقلاب نظرآباد قرائت شد.

وی  با اشاره به اینکه رسیدگی به اتهامات متهمان 
این پرونده نیز از ۱۶ فروردین آغاز شده و رسیدگی تا ۶ 
اردیبهشت ادامه خواهد داشت ،متذکر شد: این پرونده 
۳۶ متهم دارد که عمده اتهام آن ها اختلاس، پرداخت 
رشوه، کلاهبرداری و اهمال در انجام وظایف دولتی 

است.
رزقی بیان داشت در این پرونده با تلاش های انجام 
شده در دادسرا، بیشتر اراضی تصرف شده به بیت المال 

مسترد و در مرحله دادگاه نیز استرداد اموال ادامه دارد.
وی با بیان اینکه این پرونده حدود ۵۰ شاکی دارد 
به  مربوط  پرونده  این  شکات  عمده  کرد:  تصریح 
شهرداری، اداره اوقاف و امور خیریه، آموزش و پرورش 
نظرآباد و تعدادی از متصرفین این اراضی هستند که 
آن محدوده  در  از شهرداری  اراضی  از خریداری  بعد 
مغازه ایجاد کرده یا با احداث واحد مسکونی ساکن 

شده اند.

رییس هیات هندبال البرز با اشاره به اینکه مجوز تیم 
لیگ برتری هندبال بانوان این استان برای شرکت در 
رقابت ها لغو شده گفت که به دنبال آن هستیم تا با 
حمایت مسوولان استانی بار دیگر این مجوز را احیا 

کنیم.
مرتضی خادمی روز شنبه در گفت وگو با ایرنا افزود: تیم 
لیگ برتری هندبال بزرگسالان بانوان استان به دلایلی 
از جمله جابه جایی ها در هیات و شیوع ویروس کرونا 
به مدت ۲ سال است که از شرکت در رقابت های لیگ 
برتر جا مانده که شرکت نکردن در این رقابت ها سبب 
شده تا امتیاز شرکت در رقابت های لیگ برتر از هندبال 

بانوان  البرز سلب شود.
این هستیم  دنبال  به  وجود  این  با  کرد:  اضافه  وی 
تا از طریق مسوولان ورزش استان که یکی از برنامه 

بومی در لیگ  از ظرفیت های  را حمایت  های خود 
های کشوری اعلام کردند و همچنین بهره گیری از 
توان بخش خصوصی، مجوز شرکت دوباره تیم هندبال 
بانوان البرز در رقابت های لیگ برتر را از فدراسیون اخذ 

نماییم.
خادمی با بیان اینکه شیوع ویروس کرونا آسیب های 
جدی به ورزش هندبال البرز وارد کرده است ، اظهار 
داشت: نداشتن سالن اختصاصی به یکی از اصلی ترین 

معضلات این رشته ورزشی 
در  استان تبدیل شده و بسیاری از برنامه ریزی های 
هیات برای توسعه هر چه بیشتر این ورزش را به هم 

ریخته است.
برای تمرین  داد:نداشتن سالن اختصاصی  ادامه  وی 
سبب شده تا امروز تمام تمرین های تیم برای شرکت 

در رقابت های پیش روی از جمله رقابت های نونهالان 
دختر کشور که قرار است اواخر اردیبهشت ماه برگزار 

شود لغو شود.
استان  دیگر  که  است  حالی  در  این  گفت:  خادمی 
های کشور برای شرکت در رقابت ها در حال تمرین 
هستند اما البرز از این ظرفیت به دلیل نداشتن سالن 
اختصاصی و اینکه مجبور به اجاره سانس آن هم در 
روزهایی که به دلیل شیوع ویروس کرونا این سالن ها 

نیز تعطیل شده اند محروم است.
وی خاطر نشان کرد: به همین منظور به دنبال رایزنی 
و نامه نگاری هستیم تا بتوانیم امسال یکی از سالن 
های استان را به عنوان خانه هندبال البرز اختصاص 
دهیم تا بخشی از مشکلات زیر ساختی این ورزش در 

استان مرتفع شود.

پرونده زمین خواری نظرآباد با جدیت در دست بررسی است

رییس هیات هندبال :

البرز به دنبال احیای مجوز لیگ برتری هندبال بانوان است

»البرز« چه خبر؟

در  استان  این  البرزگفت:  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
جلوه های ویژه معلمی در زیست بوم جدید که به مناسبت 
هفته بزرگداشت مقام معلم فراخوان شد، رتبه نخست 

کشور را کسب کرد.
سالار قاسمی روز شنبه درگفت و گو با ایرنا اظهارداشت: 
شیوه نامه معرفی جلوه های ویژه معلمی در زیست بوم 
جدید به  منظور اجرایی کردن بخشی از مطالبات رهبر 
معظم انقلاب اسلامی از عرصه تعلیم و تربیت برای اجرا 

در مدارس ابلاغ شد.
وی شناسایی معلمانی که در شرایط نوپدید زیستی، 
آموزشی و تربیتی با تلاش و مجاهدت با استفاده از 
امکانات موجود و بذل وقت و انرژی مضاعف در عرصه 
تعلیم و تربیت دانش آموزان خود موفق و مؤثر عمل می 
کنند را از دیگر اهداف طراحی و اجرای این شیوه نامه 

ذکر کرد.
قاسمی  خاطرنشان کرد: دراین شیوه نامه به ارج نهادن 
بر مسوولیت خطیر معلمان سراسر کشور و قدردانی از 
خدمات آنان و معرفی الگوهای عینی و عملی ازمیان 

خودشان توجه شده است.
وی به فرمایش رهبر معظم انقلاب اسلامی که از معلمان 
به عنوان افسران سپاه پیشرفت کشور یاد کردند، اشاره 
و اضافه کرد: رهبر معظم انقلاب در سی و چهارمین 
اجلاس آموزش و پرورش به بیان مهم ترین موضوعات، 

مفاهیم و کاستی های موجود در آموزش و پرورش کشور 
پرداختند.

قاسمی ادامه داد: دراین اجلاس رهبر معظم انقلاب به 
موضوعاتی چون تکریم جایگاه معلم در جامعه، سند 
تحول بنیادین آموزش و پرورش، مفهوم عدالت آموزشی 
و حساسیت های مربوط به این حوزه به ویژه در دوره 

شیوع کرونا و آموزش مجازی اشاره کردند.
شیوع  علت  به  مدارس  تعطیلی  اینکه  بیان  با  وی 
ویروس کرونا جلوه های ویژه معلمی را آشکار کرد، افزود: 
معلمان گنجینه های نهان و آشکار نظام تعلیم و تربیت 
هستند که درزیست بوم جدید در راستای ارتقای کیفیت 
فعالیت های آموزش و پرورش همانند گذشته تلاش می 

کنند.
وی عنوان کرد: معلمان البرز با ثبت ۵ هزار و ۸۰۰ اثر در 
سامانه فراخوان شناسایی جلوه های ویژه معلمی وزارت 
آموزش و پرورش » ltms » توانستند رتبه نخست کشوری 

را به خود اختصاص دهند.
مدیرکل آموزش و پرورش البرز یادآورشد: معلمان ایثارگر 
و فداکار از تمام ظرفیت های فناورانه و آموزش از راه 
دور برای استمرار فرآیند یاددهی و یادگیری استفاده می 

کنند.
تمام  دلسوز،  معلمان  همت  به  داشت:  بیان  وی 
فعالیت های آموزشی و پرورشی، فرهنگی و تربیت بدنی 

مدارس در حال انجام است اما این تهدید موجب شد این 
فعالیت ها با استفاده از ابزارهای جدید به دانش آموزان 

انتقال یابد.
قاسمی تاکید کرد: در زیست بوم جدید همواره از فرهنگیان 
البرز درخواست کرده ایم تا نظرات و پیشنهادهای خود 
را به منظور ارتقای کیفیت شبکه شاد به اداره فناوری 

اطلاعات اداره کل آموزش و پرورش استان ارسال کنند.

مدیرکل آموزش و پرورش:

البرز رتبه نخست ثبت جلوه های ویژه معلمی کشور را کسب کرد
پاداش بانوان با کسر مالیات 

بعد از 3 سال!
در شرایطی که ۹ میلیون یورو را 
با خواهش و تمنا به ویلموتس 
بابت  جریمه  میلیاردها  و 
خارجی  دررفته  زوار  بازیکنان 
تیم های استقلال و پرسپولیس 
دادند خبر می رسد که پاداش 
قهرمان  فوتسالیست  بانوان 
آسیا را با کسر مالیات پرداخت 
کردند! به جای ۲۲ میلیون 19.800 دادند آن هم بعد از سه 

سال دوندگی.
بالاخره و پس از کش و قوس های فراوان و تاخیری سه ساله، 
پاداش اعضای تیم ملی فوتسال بانوان پرداخت شد و در حالی 
که قرار بود به هر بازیکن ۲۲ میلیون پرداخت شود، با کسر 
مالیات، ۱۹ میلیون و ۸۰۰ هزار تومان به خانم های فوتسالیست 

رسید.
مالیات  و  انداخته  چرتکه  حالی  در  ها  نشین  فدراسیون 
فوتسالیست های بانو را کم کرده که با خواهش و تمنا، ۹ 
میلیون یورو پول بی زبان را ریختند به جیب مارک ویلموتس تا 

به عراق و بحرین ببازیم! 
ای کاش به جای این همه چرتکه بازی، دست کم مالیات را کم 
نمی کردید تا این تاخیر سه ساله، بیشتر از این ها خاطر ملی 

پوشان فوتسال بانوان کشورمان را مکدر نکند.
انگار مرغ همسایه غاز است از ضرب المثل به یک واژه جا افتاده 

در فرهنگ فوتبال ما تبدیل شده است.
ها  میلیون  خودباوری  باعث  که  بانوان  پاداش  این  همه 
دختر این مرز و بوم شده به اندازه اجاره خانه ویلایی جناب 
برای 6 ماه هم نمی شود. سایر  اسکوچیچ و دستیارانش 
امکانات را حساب نمی کنیم چون دوستانی از این گذر زندگی 
می کنند و گرنه حاشیه هایی که برخی مربیان خارجی با 
مشارکت دوستان ایرانی دارند آنقدر خارج از اخلاق هست که 

گفتنش بدآموزی دارد.
اینجا بحث ما  حق و حقوق بانوان قهرمان آسیاست که چطور 
پاداش قانونی ایشان را به چوب خط قانون پرداخت کرده اند اما 
سفارش های عصرانه و بعد شام مربیان حراجی را جزو ملزومات 

می دانند!
حق بانوان شجاع بیش از این هاست...

مشارکت بالای مردم در انتخابات 
امنیت کشور را تقویت می کند

نماینده مردم تالش، رضوانشهر و ماسال در مجلس شورای 
اسلامی افزایش مشارکت مردم در انتخابات را سبب ارتقای 
حضور  برای  زمینه سازی  بر  و  دانست  کشور  امنیت  سطح 

حداکثری اقشار مختلف در همه پرسی ۲۸ خرداد تاکید کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، حسن محمدیاری روز گذشته در 
نشست خبری در تالش گفت: اهمیت انتخابات بر کسی پوشیده 
نیست و هرچقدر مشارکت مردم بیشتر باشد، نظام در منطقه و 
بین الملل از سطح اقتدار و عزت بیشتری برخوردار خواهد بود.
وی با بیان اینکه باید افراد توانا سکان هدایت جامعه را بر عهده 
بگیرند، افزود: سرمایه اصلی نظام اسلامی، مردم هستند و باید 
در تایید صلاحیت ها نگاه فراتر از مسائل جزئی باشد تا افرادی 
که صلاحیت و کارایی ویژه دارند به عرصه انتخابات وارد شوند.

وی بیان کرد: مردم دارای سلایق مختلفی هستند اما به خط 
قرمزها پایبند و به امنیت و اقتدار نظام جمهوری اسلامی علاقه 
 مند هستند و در انتخابات، باید ابتدا بستر را برای مشارکت 
حداکثری مردم فراهم کنیم.محمدیاری ادامه داد: گاهی اوقات، 
اعمال سلیقه های شخصی و برداشت های نادرست از وضعیت 
جامعه، شاید دلیلی بر حذف برخی نیروهای تاثیرگذار و مورد 
اقبال عامه مردم شود، اما در اینگونه موارد باید، امکان حضور 

افراد فرهیخته را در انتخابات فراهم کرد.

دریچه

استان ها

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »سیده زهرا رگبار« 
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

مهدی صالحی

 خبرنگار
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شهری
 - عشقی«  »میرزادۀ  یاد  زنده  خاطر  و  یاد  هوادار«  »دنیای 
شاعر، روزنامه نگار، نویسنده و نمایشنامه نویس ایرانی دوره 

مشروطیّت و مدیر نشریه قرن بیستم - را گرامی می دارد

»کریل دیمیتروف« رئیس »صندوق سرمایه گذاری مستقیم روسیه« 
اعلام کرد: تولید واکسن »اسپوتنیک وی« برای واکسیناسیون علیه 

کرونا به زودی در ایران آغاز می شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، دیمیتروف در گفت و گو با خبرنگاران 
افزود: تولید این واکسن در »آینده ای بسیار نزدیک« در ایران و 

صربستان و چند ماه بعد نیز در ایتالیا آغاز خواهد شد.
وی تصریح کرد: روسیه همچنین با اسپانیا، فرانسه و آلمان برای 
تولید واکسن اسپوتنیک در این کشورها نیز به توافق رسیده است.

 بر اساس مطالعات انجام شده در روسیه و چند نهاد علمی خارجی، 
میزان اثربخشی واکسن اسپوتنیک بالای ۹۰ درصد است.

»صندوق سرمایه گذاری مستقیم روسیه« )RDIF( توافق نامه های 
زیادی را برای تولید واکسن در ۲۰ سایت در بیش از ۱۰ کشور از جمله 
ایران، هند ، برزیل ، کره جنوبی ، چین ، صربستان ، ایتالیا ، بلاروس 

و قزاقستان امضا کرده است.
دیمیتروف با بیان اینکه تولید واکسن در خارج از روسیه آغاز شده 
است، تصریح کرد: توافق های انجام شده این صندوق و شرکت 
های داروسازی برجسته تولید واکسن، واکسیناسیون را برای ۷۰۰ 

میلیون نفر امکان پذیر می کند.
واکسن روسی اسپوتنیک وی قبلاً در ۶۰ کشور جهان ثبت شده 

است که جمعیت کلی آن سه میلیارد نفر برآورد می شود. بیش 
از ۳۰ کشور در حال حاضر واکسیناسیون گسترده را با این واکسن 

آغاز کرده اند.
 پیش از این کاظم جلالی سفیر جمهوری اسلامی ایران در روسیه 
در گفت و گو با ایرنا از نهایی شدن قرارداد خرید ۳۰ میلیون واکسن 
اسپوتنیک وی )۶۰ میلیون دوز( خبر داد و اعلام کرد: طبق زمان 
بندی توافق شده، این واکسن ها قرار است از خرداد تا آذر ماه ۱۴۰۰ 

به ایران ارسال شود.
جلالی در باره اتمام ارسال دوزهای باقیمانده قرارداد فعلی برای دو 
میلیون دوز، طرف روس متعهد شد بزودی بقیه را هر چه سریعتر 
تحویل دهد. تاکنون ۵ محموله واکسن به میزان ۵۲۰ هزار دوز به 

ایران ارسال شده است.

تولید مشترک واکسن در ایران
سفیر جمهوری اسلامی ایران اعلام کرد تاکنون  دو شرکت ایرانی با 
طرف روس برای تولید مشترک واکسن در داخل کشور قرارداد بسته 
اند  و برای  یکی از این شرکت ها  سلول های تولید واکسن در 

اختیار آن ها قرار داده شد.
جلالی افزود: برای دومین شرکت نیز از سوی روسیه سلول های 
کشت و تولید واکسن بزودی ارسال می شود و کار تولید واکسن 

را آغاز  خواهند کرد.
وی گفت: سومین شرکت ایرانی هم به طرف روس معرفی شده 

است اما تاکنون روسیه در باره این شرکت نظر نداده است.

فراخون  تولید واکسن مشترک از طریق سفارت
این مقام دیپلماتیک جمهوری اسلامی ایران در روسیه اعلام کرد 
تمامی افراد و شرکت های واکسن سازی که توانایی لازم برای 
تولید مشترک واکسن با روسیه را دارند با سفارت جمهوری اسلامی 
ارتباط حاصل کنند تا اقدام لازم برای معرفی آن ها به مراجع ذیربط 

روسی انجام شود.
جلالی گفت: تاکنون بجز این سه شرکت که دوتای آن ها مورد تایید 
روسیه قرار گرفته است و یکی هم به تازگی معرفی  شده است 

تاکنون شرکت جدیدی اعلام آمادگی نکرده است.

مدیرعامل سازمان بوستان ها و فضای سبز شهرداری تهران اعلام 
کرد: وابستگی فناوری معاینات فنی و اسکن درختان به شرایط 
ارزی و شرکت  های خارجی باعث توقف این اقدام در سال  های 
اخیر شده بود، اما اکنون با ساخت دستگاه و بومی سازی آن با 

شرایط ایران، اسکن درختان تهران آغاز می شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از مرکز ارتباطات و امور بین 
الملل شهرداری تهران علی محمد مختاری در این باره گفت: 
اگرچه به طور سنتی خبرگان و کارشناسان صاحب نظر می توانند 
از طریق مشاهده ظاهری، معاینه دستی وضعیت فیزیکی درختان 
و از طریق گوش دادن به انعکاس صدای ناشی از ضربات کوچکی 
که به تنه درختان می زنند تا حدودی از وضعیت پوسیدگی و 
میزان مقاومت آنها در برابر احتمال سقوط آگاه شوند، اما از طریق 
کاربرد سیستم های پیشرفته الکترونیک و اسکن تنه درختان می 

توان با دقت بیشتری به این موضوع پرداخت.
به گفته وی، انجام معاینات فنی )اسکن( درختان در ابتدای 
دهه ۹۰ برای تعدادی از درختان خیابان ولی عصر )عج( به صورت 
آزمایشی انجام شد اما با توجه به وابستگی تکنولوژی مذکور به 
شرایط ارزی و شرکت های خارجی در سال های اخیر تقریبا متوقف 

شده است.
مختاری ادامه داد:  البته با عنایت به رهنمودهای مقام معظم 
رهبری در زمینه قطع وابستگی فنی و علمی به استکبار جهانی و 
نیز اتکا به دانش و امکانات داخلی، شرکت های دانش بنیان موفق 
به ساخت دستگاه و بومی سازی آن با شرایط ایران شده اند که 
شهرداری تهران نسبت به شناسایی و مذاکره با آنها اقدام کرده و 
امیدواریم به زودی از توانایی شرکت های متخصص داخلی در 

این زمینه بهره گرفته شود.
ولی عصر)عج(  خیابان  در  چنار  درختان  حفظ  کرد:  تاکید  وی 

مستلزم هماهنگی درون بخشی در شهرداری و همچنین برون 
بخشی با نهادهایی نظیر سازمانهای مرتبط با خدمات آبرسانی، 
گازرسانی، احداث شبکه فاضلاب، همچنین شهروندان، پیشه  
وران، سازمانهای دولتی و بخش های خصوصی و نیمه خصوصی 

است.
این مقام افزود: در چند دهه گذشته چالش های درختان چنار در 
خیابان ولی عصر)عج( توسط اساتید، صاحب نظران و کارشناسان 
و  پژوهشی  های  فعالیت  چهارچوب  در  و  مختلف  اشکال  به 
مطالعاتی مورد بررسی قرار گرفته که نتایج این بررسی ها حاکی 
مجوزهای  صدور  عمرانی،  اقدامات  از  ای  پاره  که  است  آن  از 
بلندمرتبه سازی، اجرای عملیات گودبرداری های غیر اصولی در 
نزدیکی درختان که گاهی منجر به نابودی بخشی از ریشه این 
درختان می شود و محدود شدن فضای رشد تاج درختان  از جمله 

مهمترین مسائل و مشکلات شهرسازی است.
عملیاتی  های  برنامه  و  راهکارها  درباره  همچنین  مختاری 
خیابان  محور  درختان  زیرسطحی  وضعیت  به  رسیدگی  برای 
ولیعصر)عج(، گفت: درختان این خیابان از یک سو تحت تاثیر 
مجموعه ای از عوامل طبیعی و انسان ساخت و از سوی دیگر 
متأثر از ویژگی های زیستی و نهادی حاکم بر این درختان پیوسته 

با چالش های متنوعی روبرو هستند.
ارزشمند و حفاظت و  با هدف مدیریت این منابع  افزود:  وی 
اجرایی  های  فعالیت  و  مطالعاتی  های  برنامه  آنها  پایداری 
متعددی درباره درختان، محیط استقرار و مسائل پیرامونی و 
محیطی آنها انجام شده که از آن جمله می توان به تدوین و ابلاغ 
شیوه نامه و تعیین نقشه راه به منظور پیشگیری از وارد آمدن 
خطرات جانی و مالی ناشی از سقوط درختان به شهروندان )نامه 

شماره ۱۶۳۹۹۸ مورخ ۹۸/۰۲/۲۲( اشاره کرد.

تولید واکسن »اسپوتنیک وی« به زودی در ایران

فناوری اسکن درختان در تهران بومی سازی شد

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

گردشگری روستایی را دریابید

در  ایران،  روستاهای  فرهنگی  آداب  و  زیست  محیط 
به  گردشگری  مثبت  ویژگی های  است،  نابودی  خطر 
ویژه در زمینه اشتغالزایی و توسعه اقتصادی در مناطق 
واقعیت های  نیست،  پوشیده  برکسی  گردشگرپذیر 
موثر گردسگری آنچنان است که بسیاری از کشورهای 
پیشرفته صنعتی، که در تقسیمات سیاسی جهان جزو 
کشورهای تراز اول و صنعتی محسوب می شوند مانند 
فرانسه، اسپانیا، ایتالیا و انگلستان با وجود رشد و توسعه 
صنعتی درآمد اصلی و زمینه ساز اشتغال در کشورمان، 
صنعت گردشگری است که علاوه بر افزایش درآمد، سرانه 
ملی، توازن صادرات و واردات هم به سود آن ها سنگین 

کرده است.
در این میان چندسالی است که گردشگری روستایی به 
دلیل جذابیت های موجود در آن و سادگی برنامه ریزی و 
ایجاد امکانات زیربنایی و صدالبته ارزانی و جذابیت آن به 
یکی از محورهای اصلی توسعه پایدار در مناطق روستایی 
و مهاجرت معکوس از شهر به روستا یا حداقل ممانعت 
از مهاجرت روستائیان، تبدیل شده است و از این بابت 
نیز مسئولیت دولت در قبال روستاها به ویژه در مباحث 
زیست محیطی را هم کاهش داده چون خود جامعه 
محلی برای حفظ امکانات موجود که عاملی برای افزایش 
را جدی  آنان می باشد، مسائل زیست محیطی  درآمد 
گرفته و در حفظ و احیای آن تلاش می کند ولی متاسفانه 
در کشور ما به دلیل رشد شتاب آلود گردشگری روستایی 
و عدم توجه دولت به مسئولیت های خود در زمینه لازم 
برای توسعه گردشگری روستایی، شاهد تخریب گسترده 
روستاها به دلیل حضور انبوه خارج از ظرفیت گردشگران 
در مناطق روستایی هستیم که قطعا در سال های آتی، 
و  در مسائل محیط زیست  ویژه  به  آن  اثرات مخرب 
فرهنگ روستایی، آشکار خواهد شد و ضررهای جبران 

ناپذیری را بر جوانع روستایی خواهد گذاشت.
اگر به دولت در قبال سایر گونه های گردشگری، همچون 
گردشگری تاریخی، گردشگری سلامت و حتی گردشگری 
ورزشی هم نتواتسته رسالت خود را به خوبی انجام دهد، 
اما به لطف تجربه بخش خصوصی و آشنایی ضمنی 
گردشگران اثرات تخریبی، ورود بدون برنامه گردشگران 
به اینگونه نواحی تاحدودی کاهش یافته است، اما در 

گردشگری روستایی باید منتظر فاجعه باشیم.
گردشگری نه تنها یک شغل بلکه هم اکنون تبدیل به 
صنعتی پردرآمد و اشتغال آفرین شده است که علاوه بر 
اشتغال و درامد مستقیم، مشاغل غیرمستقیم بسیاری را 

هم در کنار فعالیت های خود به حرکت وا داشته است.
گستردگی فعالیت های گردشگری که اهم آن ها عبارت 
پذیرایی،  مراکز  اقامتی،  مراکز  نقل،  و  حمل  از  است 
مدیریت جاذبه ها، راهنمایان و بازارهای محلی عرضه و 

فروش سوغات و صنایع دستی از بخش هایی هستند که 
مستقیما از گردشگری کسب درآمد می کنند.

از دیگر ویژگی های گردشگری باید به مشاغل مرتبط فصلی 
و یا نیمه وقت نام برد که افراد با وجود انجام کارهای 
روزمره در ایام فراغت به اشتغال در گردشگری مشغول 
می باشند و درآمد افزون تری را برای خود بدست می آورند 
که این مسئله در گردشگری روستایی بیشتر به چشم 
می خورد چون روستائیان، علاوه بر انجام کارهای روزمره 
مانند کشاورزی و... به امر گردشگری نیز مبادرت می کنند 
و از این بابت با رشد اقتصادی مناسبی روبه رو شده اند، 
بررگترین نشکل گردشگری روستایی عدم آموزش صحیح 
است،ضمن  محیطی  زیست  مشائل  به  بی توجهی  و 
آنکه رعایت مشکلات، فرهنگی نیز از دغدغه های عمده 
گردشگری روستایی است که در سال های آینده خود را 
نشان خواهد داد، چون گردشگری روستایی در سال های 
اخیر و بدون برنامه ریزی صحیح و تقریبا بدون خودرو 
توسعه یافته است و جوامع محلی نیز به دلیل شوق 
افزایش درآمد حاصل از ورود گردشگر به منطقه توجهی 
به مسائل فرهنگی و زیست محیطی ندارند و تنها به 
توسعه اقتصادی توجه می کنند در صورتی که یکی از 
عوامل جذب گردشگر روستایی به منطقه طراوت محیطی 
و فرهنگ روستایی است که از جمله ویژگی های مورد نظر 
گردشگران در سفر به نقاط بکر و پرطراوت روستایی است.
مسئولیت دولت در زمینه گردشگری در واقع سیاست.، 
بازاریابی  تسهیلات،  ارائه  آموزش،  برنامه،  تدوین، 
در مسائل  و هیچگاه  بازرسی  و  نظارت  و  بین المللی 
اجرایی گردشگری نباید دخالت کند و این وظیفه بر 
عهده ی بخش خصوصی است در زمینه مسائل اجرایی 
و سرمایه گذاری نیز اگر بخش خصوصی به صورت منفرد 
در گردشگری روستایی فعالیت کند و روستائیان در این 
زمینه حضوری جدی نداشته باشند، عملا امکان پذیر 
نخواهد بود چون روستا قلمرو روستائیان و محل زندگی 
آن ها است و باید از درآمد حاصل از گردشگری بهره مند 
جوامع  با  خصوصی  بخش  مشترک  همکاری  شوند، 
روستایی به دلیل سرمایه ای که در بخش خصوصی بر 
کار می گیرد مناسب است اما بهتر آن است که روستائیان 
خود مجری و گرداننده طرح های گردشگری باشند، اگر 
منطفی به مسائل نگاه کنیم، باید دنبال رفاه گردشگر و 
جامعه میزبان روستا باشیم، چون روستائیان ارائه کننده 
خدمات گردشگری هستند و گردشگران دریافت کننده و 

خریدار این خدمات .
بنابراین رضایت هردو به یک اندازه مهم است اما برای 
گسترش گردشگری روستایی و توسعه پایدار و اماکن 
روستایی باید به تمام مسائل حاصل از گردشگری توجه 

کرد.
زیست  مسائل  اجتماعی،  رفتارهای  آموزش،  مباحث 
محیطی، افزایش توان اقتصادی، باید بر موازات هم پیش 
رود ضمن آنکه ظرفیت پذیرش هرمنطقه در گردسگری 
روستایی، باید محاسبه و رعایت شود چون حضور گسترده 
و انبوه گردشگران در مناطق روستایی حاصلی جز تخریب 
باعث  و همچنین  داشت  نخواهد  همراه  به  محیطی 
تخریب فرهنگ و رفتار و عقاید جوانع محلی می گردد که 

ضرری جبران ناپذیر به همراه خواهد داشت.

سلامت

در شهر

گردشگری

 دکتر مهرداد فرشیدی

  نویسنده و استاد دانشگاه
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »کریم امامی« - مترجم، فرهنگی
منتقد فرهنگی و نویسنده فقید - را گرامی می دارد

از تلویزیون و سینمای سرمایه سالار و سلیقه 
مدار که روسای آن ها، این دو رسانه را به سفره 
ای برای کسب مقام و مال و اجرای وظایف 
تبدیل  رفقایشان  و  خود  جناحی/سیاسی 
کرده اند، انتظار حمایت از فرهنگ و هنر و 
هنرمندان و تولید آثار ملی و مردمی، بیهوده 
است. آنچه در این رسانه ها تولید می شوند، 
به جز استثناهایی که گاه موفق می شوند، با 
دور زدن موانع و عوامل! آثار معتدل مردم پسند 
بسازند، از فیلترهای سیاسی/سلیقه ای سیما و 
سینما عبور می کنند و داغ سانسور سلیقه ای 

را بر پیشانی مضامین، محتوا و ساختار دارند. 
تلویزیون سال ها است که پشت به جامعه، در 
ترانزیت سرمایه و سیاست و سلیقه و انحصار، 
حرکت می کند و از تولیدات قابل تامل که 
هیچ، قابل تحمل هم در آن خبری نیست. 
این روند غلط در مناسبت های ملی و مذهبی 
در آنتن های کج و معوج سیما، بیشتر قابل 
مشاهده است. به گونه ای که به عنوان نمونه 
در اعیاد، جشن ها و ایام نوروز، رمضان، محرم 
و... هیچگونه آثار همخوان با مناسبت ها در 
تولیدات سطحی آن دیده نمی شود. در ماه 
رمضان امسال، یک کار ماورایی، یک مجموعه 
دنباله دار، تجربه ای نادلچسب از قصه/مستند و 
سریالی در مایه های ستایش از سیما در حال 
پخش است. نکته مهم اینکه، از مختصات ویژه 
ماه معنوی رمضان که شهری است به وسعت 
»رمضان« با محوریت نزول قرآن و مولفه های 
شب های احیا و تعیین سمت و سوی آینده 
انسان ها، در سریال های تلویزیونی، هیچ گاه 

نشان نبوده و اکنون هم نیست. با این همه، 
سخن از مسائل انسانی و معنوی در قالب های 
هنرمندانه از منظر کل، می تواند در بستر رمضان 
بازگو شود، ولی حتی همین نوع نگرش هم 
در تولیدات سیما وجود ندارد و نگاه سطحی و 
شعاری به آموزه های دینی، اخلاقی و انسانی و 
مواردی مانند روح و جن، جوانمردی و عشق و... 
جای آن ها را تصرف کرده است. علت و انگیزه 
این جایگزینی، دیدگاه های سطحی  اصلی 
و انحرافی حاکم بر برنامه ها و سیاست های 
جاری سینما به ویژه سیما است. از همین رو، 
اغلب تولیدات تلویزیون ازجمله رمضانی های 
آن، محصولاتی درجه یک، فاخر، پژوهشگرانه، 
مانا و فرهنگساز نیستند و اگر من و دیگر 
دوستان منقد به آن ها می پردازیم، به دلیل 
بی نقصی و شاخص بودن آن ها نیست که 
به علت نادیده نگرفتن تولیدات هنری و شبه 
هنری، زحمات  بعضی هنرمندان و احترام به 

نظرها و سلیقه های اجتماعی است!

پس از انتشار خبر تماس برخی از مسئولان، با 
کشور هند برای پیگیری وضعیت پرسپولیس و 
حل مشکلات و چالش های پیشِ روی شاگردان 
تراکتور  باشگاه  معاون  گل محمدی،  یحیی 
نسبت به این ماجرا واکنش تندی نشان داده 
است و از مسئولان دولتی ایران به ویژه عباس 

عراقچی گلایه کرد.
مرتضی موسوی زنوز معاون فرهنگی باشگاه 
تراکتور در پست جدیدی که در صفحه شخصی 
اینستاگرامی اش منتشر کرد، از برخی مدیران و 
مسئولان دولتی ایران به ویژه عباس عراقچی 

گلایه کرد.
او در این پست نوشت:

اولین بازی تیم های ایرانی در لیگ قهرمانان 
آسیا قابل تقدیر و تامل بود و امید که نتایج 
درخور و شایسته ای در ادامه مسابقات داشته 

باشند.
همیشه بازی تیم های ایرانی در آسیا جذاب و 
پر از حوادث ریز و درشت بوده و اتفاقات جالبی 

در آن به چشم می خورد. لیگ قهرمانان آسیا 
۲۰۲۱ هم مستثنی از این قضیه نبوده و ضمن 
اتفاقات خوب و خوشحال کننده اما همچنان 
و  دولتی  مسئولان  و  مدیران  توجه  فاصله 
تبعیض رنگی برخی از وزراء و سیاسیون در 
طرفداری از یک تیم خاص نمود بیشتری دارد 
عباس  و شخص  خارجه  امور  وزارت  ورود  و 
عراقچی معاون وزیر امور خارجه و دستور وی 
به سفارت ایران برای حل شکایت کشور هند از 
باشگاه پرسپولیس به AFC ، هر چند اقدامی از 
سر مسئولیت میهن دوستی است اما نشان می 
دهد که این تلاش و اقدام فقط برای یک تیم 
صورت می گیرد و آقایان از موفقیت و پیروزی 
سه تیم دیگر که هر سه کار سخت تری هم 
در برابر رقبا داشتند، خوشحال نشده و تبریکی 

هم نگفته اند! در واقع حمایت برخی وزراء و 
شخصیت های سیاسی کشور از یک تیم نشان 
دهنده اوج هواداری آنان و بی توجهی به سایر 
تیم های ایرانی است! نه استقلال، نه تراکتور 
و نه فولاد، نیازی به تبریک آقایان ندارند اما 
دقت و توجه کامل به یک تیم و فراموش کردن 
دیگر تیم ها، چیزی جز کینه و عداوت با ورزش 

نیست.
رفتاری که پیش از این نیز بارها تکرار شده و 
همه امکانات و توجهات در راستای حمایت از 

تیم محبوب وزراء است!
مسئولان  واکنش  دید  باید  نهایت  در  حالا 
وزارت خارجه، سفارت ایران در هند و باشگاه 
پرسپولیس چه واکنشی به این اظهارنظر تند 

موسوی زنوز خواهند داشت.

»شنای پروانه« رکورددار شد!»رمضان«؛ مغفول بزرگ سریال های رمضانی! 

»مجبوریم« درمیشیان در فستیوال بلگراد   

»شیرجه بزرگ« در میان هفت فیلم برتر جشنواره فنتسپوآ

حمله تند معاون تراکتور به عباس عراقچی و پرسپولیس؛

همه امکانات و توجهات در راستای حمایت از 
تیم محبوب وزراء است!

تلنگر

خارج از گود

گیشه

جشنواره ها

بعد از اینکه فیلم سینمایی »شنای پروانه« تنها 
شد،  آنلاین  اکران  فروش  رکورددار  روز  در ۱۷ 
عوامل فیلم »خورشید« نیز به فکر تدارک اکران 

آنلاین این فیلم افتاده اند.
فیلم سینمایی شنای پروانه به کارگردانی محمد 
کارت و تهیه کنندگی رسول صدر عاملی پس 
از گذشت تنها  ۱۷ روز از اکران آنلاین خود با 
فروش بالای ۴ میلیارد و ۲۹۵ میلیون تومان 

رکورد فروش در اکران آنلاین را شکست.
این در حالیست که نسخه قاچاق این فیلم یک 
ماه قبل از اکران آنلاین دست به دست می شد 
این وجود ثبت همچین رکوردی قابل  با  که 

توجه است.
پیش از این فیلم سینمایی خوب، بد، جلف: 
سینمای  آنلاین  فروش  رکورددار  ارتش سری 
ایران بود. به این ترتیب شنای پروانه که اکران 
آنلاینش را از  ۱۱ فروردین آغاز کرده بود در کمتر 

از ۲۰ روز به این رکورد دست پیدا کرده است.
فیلم های سینمایی خروج، زیر نظر، طلا، زن ها 
فرشته اند، لتیان، بی حسی موضعی، حکایت 
دریا و بنفشه آفریقایی در رده های بعدی فروش 

قرار دارند.
علی  امیرآقایی،  طباطبایی،  طناز  عزتی،  جواد 
شادمان، مهدی حسینی نیا، مه لقا باقری، ایمان 
بهروز  شهسواری ،  نادر  مسلمی،  ناهید  صفا، 
پناهنده، روح الله مهرابی، محمد مطهری پور و 
نیلوفر شهفری در این فیلم ایفای نقش کرده اند.

مجید مجیدی هم در تدارک اکران
 آنلاین فیلمش

اما با توجه به وضعیت مبهم فعالیت سینماها 

در چهارمین موج شیوع کرونا، به نظر می رسد 
مجید مجیدی به اکران آنلاین فیلم خورشید 

رضایت داده است.
خورشید محصول سال ۱۳۹۸ و بهترین فیلم 
جشنواره فجر به تهیه کنندگی مشترک مجیدی 
و امیر بنان است که در هفتاد و هفتمین دوره 
جشنواره ونیز هم در بخش اصلی مسابقه حضور 

داشت و موفق به کسب جایزه شد.
این فیلم که فیلمنامه اش توسط مجیدی و 
نیما جاویدی نوشته شده، قرار است به زودی به 

صورت آنلاین اکران شود.
خورشید فیلمی در ژانر خانوادگی- درام معرفی 
شده که نماینده سینمای ایران در اسکار ۲۰۲۰ 
بود و روایتی از زندگی چند نوجوان است که در 
تلاش برای کمک به خانواده و تامین نیازهای 

زندگی هستند.
طباطبایی،  طناز  عزتی،  جواد  نصیریان،  علی 
روح الله زمانی، شمیلا شیرزاد و ابوالفضل شیرزاد 

از جمله بازیگران این فیلم هستند.

ساخته  تازه ترین  »مجبوریم«  سینمایی  فیلم 
رضا درمیشیان در چهل و نهمین جشنواره فیلم 

بلگراد به نمایش درمی آید.
به گزارش »دنیای هوادار«، فستیوال فیلم بلگراد 
کشور  سینمایی  رویداد  مهمترین  عنوان  به 
شرقی  اروپای  در  و  شده  شناخته  صربستان 
نیز به عنوان یکی از معتبرترین فستیوال های 
سینمایی به شمار می آید که از سال ۱۹۷۱ هر 
ساله در شهر بلگراد پایتخت صربستان برگزار می  

شود.
چهل و نهمین دوره از این فستیوال از ۱۷ تا ۲۶ 
اردیبهشت برگزار شده و فیلم مجبوریم در دو 

نوبت به نمایش درخواهد آمد.
مجبوریم پربازیگرترین و پر لوکیشن ترین فیلم 
درمیشیان است که فیلمبرداری آن در سه ماه 
در صد لوکیشن در تهران انجام شده که از این 
میان بخش عمده ای از آن در جنوب شهر تهران 

فیلمبرداری شده است.
این فیلم پیش از این سه جایزه اصلی بهترین 
فیلم  بهترین  و  تماشاگران  بهترین  فیلم، 

سینمای  ارتقای  )شبکه  نتپک  داوری  هیات 
آسیاوپاسیفیک( را در فستیوال آستیکای رم به 

خود اختصاص داده است.
فاطمه معتمدآریا، نگار جواهریان، پارسا پیروزفر، 
بهمن فرمان آرا، پردیس احمدیه، مجتبی پیرزاده، 
بابک کریمی، همایون ارشادی، پریوش نظریه، 
رضا بهبودی، احمد حامد، مریم بوبانی، راموناه 
شاه، هوشنگ قوانلو، مسیح کاظمی، سپیده 
علی محمدی، غزل شجاعی، خورشید چراغی پور 

و ژاله علو بازیگران این فیلم سینمایی هستند.
پخش کننده بین المللی این فیلم مستقل های 
ایرانی )محمد اطبایی( و تهیه کننده آن رضا 

درمیشیان است.

همزمان با برگزاری هفدهمین دوره جشنواره »فنتسپوآ« برزیل، 
بزرگترین روزنامه جنوب این کشور، »شیرجه بزرگ« کریم 

لک زاده را جزو هفت فیلم برتر این جشنواره نام برد.
در پی حضور فیلم سینمایی شیرجه بزرگ به کارگردانی کریم 
لک زاده و تهیه کنندگی محمدرضا شفیعی در هفدهمین 
دوره جشنواره بین المللی »فنتسپوآ« برزیل، روزنامه جنوب 
برزیل این فیلم سینمایی را جزو هفت فیلم برتر این جشنواره 

دانسته که نباید دیدن آن را از دست داد.

همچنین استیون کوپین منتقد آمریکایی، در ستایش این 
فیلم سینمایی نوشته است: »این فیلم  من را تسخیر کرد، 
وقتی به تماشای »شیرجه بزرگ« نشستم، به خود گفتم که 
این چه فیلم عجیبی بود که من دیدم! پس از مدت ها این 
نخستین فیلمی بود که حتی پس از پایان آن، ذهن من 
همچنان مبهوت صحنه های آن بود و مشتاق دیدن مجدد 

فیلم شدم و در طی ۱۲ ساعت گذشته ۲ بار آن را دیدم!
به کسانی که دوست دارند فیلمی ببینند که شبیه هیچ فیلم 

دیگری نیست، فیلم شیرجه بزرگ را توصیه می کنم.
همچین دیدن این فیلم را به کسانی که عشق سینما بوده و 
سینماباز هستند و در فیلم دیدن به دنبال جواب گرفتن یا 

ساختار هالیوودی نیستند، توصیه می کنم...«

هفدهمین جشنواره فیلم »فنتسپوآ« از ٢0 فروردین آغاز و تا 
٢9 فروردین )9 تا 18 آوریل ( به صورت آنلاین در شهر پورتو 

آلگره برزیل در حال برگزاری است.
فیلم سینمایی شیرجه بزرگ ساخته کریم لک زاده نخستین 
نمایش جهانی خود در این رویداد رقم زد. جشنواره »فنتسپوآ« 
از جشنواره های فیلم فانتزی در آمریکای لاتین است که در 
آن ژانرهای علمی تخیلی، فانتزی، وحشت، تریلر به نمایش 

در می آیند.

جبار آذین

  نویسنده و منتقد

بهزاد عسگری

 خبرنگار
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ورزشی »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »حمید کرم بیگی« 

- پیشکسوت فقید هندبال - را گرامی می دارد

نگاهی به نیمه نهایی لیگ قهرمانان اروپا؛

و بالاخره پول، حرف اول را زد!
جدایی هانسی فلیک

 از بایرن مونیخ قطعی شد

مستطیل سبز لیگ قهرمانان اروپا

کم و بیش یک دهه است که ناصر و منصور از حاشیه 
خلیج فارس دلارهای نفتی را بار زده اند و با خریدن 
دو تیم کم افتخار در اروپا یعنی منچسترسیتی و 
پاری سن ژرمن و سپس آوردن بازیکنان بزرگ جهان 
به این دو باشگاه، چشم ها را به سمت نیمه آبی شهر 
منچستر و پاریس خیره کرده اند. اما تمام این گرد 
و خاک به راه افتاده فقط برای یک هدف بود:»فتح 
لیگ قهرمانان اروپا«. همه می دانند باشگاهی که 
صاحب جام قهرمانی در اروپا نشده باشد، حتی اگر 
ده ها بار قهرمانی در لیگ را تکرار کند، گویی که هیچ 
افتخاری کسب نکرده است. اتفاقی که هنوز هم برای 
این دو غول نوپای اروپا رخ نداده است و احتمالا 
هیچ تیمی امروز به اندازه آن ها تشنه کسب این 
عنوان نیست. و حالا هردوی این تیم ها در یک 
قدمی رسیدن به فینال و البته دو قدمی کسب لیگ 
قهرمانان اروپا هستند ولی از بخت بد، یکی از این دو 
تیم ناچار به حذف در این مرحله می باشد. در طرف 
دیگر قصه اما، دو فلسفه و تاریخ متفاوت قرار است 
با یکدیگر صف آرایی کنند. چهارده عنوان قهرمانی 
در قسمت دیگر جدول خوابیده است که البته سهم 
رئال مادرید سیزده بار و سهم چلسی یکبار است که 
همین گزاره به خوبی نشانگر تفاوت تاریخچه دو تیم 

در این تورنمنت مهم اروپایی است.
به جز رئال مادرید که همواره درباره این تیم گفته 
می شود که این »شخصیت« قهرمانیِ اروپا در آن 
ها شکل گرفته و حتی در بدترین روزهایشان هم 
می توانند در اروپا آقایی کنند، سه تیم دیگر تیم 
هایی هستند که سعی دارند از پول برای خودشان 
شخصیتی در اندازه های رئال مادرید دست و پا کنند. 
چلسی که از سال ٢003 با ورود آبراموویچ روس این 
مسیر را کلید زد، یکبار در سال ٢01٢ موفق به کسب 
این عنوان شد اما به جز آن و یک فینال از دست رفته 
مقابل منچستریونایتد، دیگر عنوانی در اروپا کسب 
نکرده اند و حالا برای چشیدن طعم دوباره قهرمانی، 
نفت  برنده  البته  و  زیدان  مادرید  رئال  سد  از  باید 

کلاسیکوی پاریس و منچسترسیتی بگذرند.

از گور بازگشته ها

سه تیم از چهار تیم حاضر در این مرحله، یا مربی 
یا  دادند  تغییر  گروهی  دور  از  پس  را  خود  های 
شرایط بسیار سختی را پشت سر گذاشتند. از پاری 
سن ژرمن آغاز کنیم. درست در پایان مرحله گروهی 
لیگ قهرمانان بود که ناصر الخلافی تصمیم گرفت 
»توماس توخل«ئی که با هدایت او فصل گذشته تا 
فینال لیگ قهرمانان هم پیش رفته بودند را از کار 
برکنار کند. دلیلش هم جایگاه ناامید کننده آن ها در 
جدول لیگ فرانسه و البته صعود پر زحمت به خاطر 
لغزش منچستریونایتد در دور گروهی بود. به هرحال 
توماس توخل اخراج شد و جایش را به »مائوریتسیو 
به  تاتنهام  با  پیش  دوفصل  که  داد  پوچتینو«یی 
جاه  خوردن  گره  بود.  رسیده  قهرمانی  نایب  عنوان 
طلبی های پوچتینو با پاریس، شاید بهترین اتفاق 

برای هردویشان بود. و امروز می بینید که پاریسی 
ها با حذف کردن بایرن مونیخِ مدافع عنوان قهرمانی 
که خیلی ها مدعی بودند در اروپا خدا هم حریفشان 
نمی شود، و همینطور حذف بارسلونای کومان پای 

در مرحله نیمه نهایی گذاشتند.
توخل پس از اخراج از پاریس، راهی چلسی شد. و 
حالا چلسی هم یکی از چهار تیم حاضر در مرحله 
روزگار  توخل  با  و  است  قهرمانان  لیگ  نیمه نهایی 
خوشی را سپری می کنند. پیش از ورود توخل، چلسی 
در لیگ اوضاع خوبی نداشت و با »فرانک لمپارد« یک 
تیم میانه جدولی به حساب می آمد. اما از وقتی 
توخل به چلسی آمده، آن ها به جز یک باخت مقابل 
وست برومویچ شکستی در لیگ نداشتند و در اروپا 
هم به راحتی از سد دو تیم »اتلتیکو مادرید« و »پورتو« 
عبور کردند. به نظر می رسد یکی از هیجان انگیزترین 
سناریوهای پیش رو، جدال چلسی و پاری سن ژرمن 
در فینال باشد اما پیش از این، چلسی هم باید از سد 
رئال مادرید بگذرد! سومین از گور بازگشته این مرحله 
هم رئال مادرید است. شاید تصور این جمله که »زین 
الدین زیدان« روزی از نیمکت رئال مادرید اخراج شود، 
در آغاز فصل غیرممکن بود اما در نیمه های فصل 
درست پس از نتیجه نگرفتن مقابل کادیز، الکویانا، 
اوساسونا و همچنین قرار گرفتن در رتبه سوم مرحله 
گروهی لیگ قهرمانان، به نظر می رسید زیدان بزودی 
اخراج خواهد شد. اما بار دیگر زیدان ثابت کرد که مرد 
روزهای سخت است. حالا زیزو در لیگ مدعی اصلی 
قهرمانی است و تیمش در لیگ قهرمانان با گذشتن 
از سد لیورپول پا به این مرحله گذاشته است و روزگار 

خوشی را سپری می کند.

شانس کدامیک بیشتر است؟

نقطه مشترک تیم های این مرحله که تلنگری هم 
برای فوتبال دنیا به حساب می آید، این است که 
همگی با ارائه فوتبال منطقی یا به نوعی اقتصادی 
این مرحله داشتند.  به  سعی در رساندن خودشان 
همواره  گواردیولا  پپ  که  منچسترسیتی  حتی 
انتحاری بازی می کرد، امسال بیش از پیش به خاطر 
رسیدن به قهرمانی، نتیجه گرا شده است و خبری 
از بازی های پرگل نیست. پاری سن ژرمن در دیدار 
رفت مقابل بایرن مونیخ درحالی به پیروزی رسید که 
یک پنجم حملات بایرن موقعیت داشت و چلسی 
هم از سد تیمی مثل پورتو در مجموع با نتیجه ٢-1 
عبور کرد. با این حال، به نظر می رسد منچسترسیتی 
و پپ گواردیولا بتوانند امسال به ناکامی هایشان در 

اروپا پایان بدهند.

جدایی هانسی فلیک، سرمربی آلمانی بایرن مونیخ از این تیم قطعی شد.
شایعات در مورد آینده هانسی فلیک بالاخره قطعی شد و او بعد از برتری 
تیمش مقابل ولسفبورگ خبر از جدایی از بایرن مونیخ داد. تنها چند ماه بعد 
از فتح سه گانه ای تاریخی و رقم زدن نتایجی به یادماندنی روی نیمکت 
بایرن مونیخ، هانسی فلیک تصمیم به جدایی از این باشگاه گرفته است. به 
نظر می رسد مقصد بعدی او تیم ملی آلمان خواهد بود و او بعد از رقابت 

های یورو ٢0٢0 به جای یوواخیم لوو روی نیمکت ژرمن ها قرار می گیرد.
در ماه های اخیر اخبار زیادی در مورد بروز اختلافات در بدنه باشگاه بایرن 
مونیخ خصوصا هانسی فلیک و حسن صالح حمیدزیچ منتشر شده بود و به 
نظر می رسد در نهایت این درگیری ها سرمربی آلمانی و موفق بایرن را متقاعد 
به قطع همکاری و جدایی کرده است. بایرن مونیخ با وجود ارائه نمایشی 
خوب در برابر پاری سن ژرمن از لیگ قهرمانان حذف شد تا شانسی برای تکرار 

فتح سه گانه نداشته باشد.
البته با برتری دیروز بایرن مونیخ برابر ولفسبورگ، آن ها در آستانه فتح دوباره 
بوندسلیگا قرار گرفته اند. بایرن در حال حاضر با هفت امتیاز برتری نسبت به 
لایپزیش در فاصله پنج هفته مانده به پایان فصل در صدر جدول قرار دارد. 
اخبار حاکی از احتمال حضور جولیان ناگلزمان، سرمربی جوان لایپزیش روی 

نیمکت بایرن مونیخ بوده است.
فلیک 56 ساله در نوامبر ٢019 به عنوان سرمربی بایرن انتخاب شد و در اولین 
فصل حضور خود این تیم را به عنوان قهرمانی بوندسلیگا، جام حذفی آلمان 
و لیگ قهرمانان اروپا رساند. جالب اینجاست ابتدا قرار بود هانسی فلیک به 
صورت موقت هدایت بایرن مونیخ را به عهده بگیرد، اما شروع درخشان او 
باعث شد مدیران باشگاه قرارداد این سرمربی را دائمی سازند. البته هانسی 
فلیک تا سال ٢0٢3 با بایرن مونیخ قرارداد دارد و جدایی او منوط به مجوز 

باشگاه خواهد بود.
هانسی فلیک در پایان این دیدار گفت:»امروز به مدیران تیم گفتم که دوست 
دارم در پایان فصل قراردادم را فسخ کنم. برای من مهم بود که ابتدا مدیران 
تیم شخصا از سوی خودم درباره این تصمیم اطلاع پیدا کند. من بعد از حذف 
بایرن مونیخ از لیگ قهرمانان و در طول هفته قبل به مسئولان باشگاه در مورد 

تصمیم خودم اطلاع دادم«.
هانسی فلیک در مورد احتمال حضور در تیم ملی آلمان گفت:»هنوز هیچ 
صحبتی با اولیور بیرهوف در مورد حضور در تیم ملی آلمان نداشته ام و آینده 
مشخص نیست، زیرا ما درگیر مراحل مهم لیگ قهرمانان و بوندسلیگا بودیم. 
البته حضور روی نیمکت تیم ملی آلمان گزینه ای است که هر مربی باید آن 
را در نظر بگیرد. اما برای من اتفاقات چند هفته گذشته آسان نبود. من همه 
چیز را به باشگاه گفتم و این خیلی مهم بود. حرف بیشتر برای گفتن ندارم«.

به موجب پرونده اجرائی کلاسه فوق یک دستگاه اتومبیل سواری پراید رنگ سفید مدل ۱۳۸۵ دارای پلاک انتظامی ایران 38 - 991 ن  ۸۸ 
متعلق به مرحوم آقای مجید علی زمانی میباشد. شماره موتور ۱۵۶۹٢۵۷ و شماره شاسی S۱۴۱۲۲۸۵۸۷۱۶۸۱ است.توصیف اجمالی 
خودرو عبارت است : قوای محرکه )شامل موتور گیربکس، دیفرانسیل( اطاق سالم است، بدنه شامل گلگیر و درب عقب نیاز به 
صافکاری و رنگ آمیزی دارد. خودرو فوق در اتوبان کرج قزوین - پارکینگ عوارضی توقیف میباشد خودرو فاقد پوشش بیمه می باشد.

طبق نظر کارشناس رسمی دادگستری در مورخ 1399/05/18 به مبلغ ٢50/000/000 ریال ارزیابی شده از طریق مزایده به فروش میرسد، 
مزایده از ساعت ۹ الی ۱۲ مورخ 1400/٢/18 در محل پارکینگ عوارضی واقع گردیده از طریق مزایده به فروش میرسد . مزایده از مبلغ 
٢50/000/000 ریال شروع به بالاترین قیمت پیشنهادی نقدا فروخته میشود و کلیه هزینه های قانونی به عهده برنده مزایده است ونیم 
عشر و حق مزایده نقدا وصول خواهد شد و شرکت در مزایده منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده ثبت 
و حضور خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه مزایده است . برنده مزایده مکلف است ما به التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت پنج 
روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتی که ظرف مهلت مقرر ، مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز 
نکند و مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد . در این صورت ، عملیات فروش از درجه اعتبار ساقط و 
مزایده تجدید میگردد. چنانچه روز عزایده مصادف با تعطیل رسمی غیر مترقبه گردد، در روز اداری بعد از تعطیل در همان محل و 

ساعت انجام می شود. 849ف   تاریخ انتشار : ٢9/1400/1
از طرف رئیس اجرای ثبت کرج - قاسمی

آقای جمال الدين رخشان بموجب وكالتنامه ۴۷۱۳۲ مورخ 139٢/1٢/1٢ دفتر ۴۷ کرج از جانب 
علیرضا کچوئی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت 
ششدانگ آپارتمان مسکونی واقع در طبقه سوم سمت غرب به مساحت 78/٢٢متر مربع قطعه 
۵ تفکیکی به شماره ۲۷۶۶فرعی از ۳۶۲ از اصلی مفروز از پلاک ۲۶۷۱فرعی از اصلی جز حوزه 
ثبتی ناحیه دو کرج مورد ثبت ۷۲۲۷صفحه ۱۶۶ جلد ۸۰ املاک به نام علیرضا کچوئی ثبت و 
صادر گردیده است . به علت سرقت از داخل خودرو مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت 
المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در 
یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله 
نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه 
اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت 
مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت المثنی طبق 

مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 847ف
از طرف سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه ٢ کرج - عباس صبوری

آگهی فقدان سند مالکیتآگهی مزایده اموال منقول پرونده اجرایی کلاسه ۹۸۰۳۵۱۴

محمدحسین سیفی

 نویسنده و منتقد
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »یوسف نقوی«ورزشی

 - پیشکسوت فقید والیبال - را گرامی می دارد

سایپا،  از  صادقی  ابراهیم  جدایی  از  پس 
رئیس  و  مدیرعامل  مشاور  بیاتی نیا،  محسن 
آکادمی فوتبال سایپا به عنوان سرمربی موقت 

نارنجی پوشان انتخاب شد.
باتوجه به کسب نتایج ضعیف خودروسازان در 
لیگ بیستم با هدایت ابراهیم صادقی، سرانجام 
روز بیست و سوم فروردین، کاپیتان وفادار اسبق 

سایپایی ها از سمت خود استعفا داد.

۱۷ سال بازی و ۵۰ هفته مربیگری

بدون شک ابراهیم صادقی یکی از وفادارترین 
بازیکنان تاریخ فوتبال ایران است، مرد محجوب 
به عضویت سایپا  از سال ۱۳۷۹  نارنجی پوش، 
درآمد و با ۱۷ سال حضور مداوم در این تیم، 
به عنوان اسطوره این باشگاه شناخته می شود، 
صادقی در سال ۱۳۹۶ از دنیای فوتبال خداحافظی 
کرد و دو سال بعد به عنوان سرمربی به این تیم 

برگشت.
اما عمر مربیگری صادقی در سایپا، شباهتی به 
از ۵۰  سرانجام پس  و  نداشت  بازی اش  دوران 
هفته هدایت سایپا در لیگ برتر ابراهیم صادقی 

از این تیم جدا شد.

نشد که نشد!

فصل اول حضور ابراهیم صادقی در سایپا، فصل 
دشواری شد، سایپایی ها با اعتماد به جوانان و 
استفاده از بازیکنان آکادمی باشگاه پای به لیگ 
نوزدهم نهادند، اما نتایج صادقی به سایپا به حدی 
بود که تا روز آخر، خودروسازان از مدعیان سقوط 

به دسته پایین تر بودند.
سایپا در لیگ نوزدهم با کسب ۲۹ امتیاز از ۳۰ 
مسابقه، پنج برد، چهارده تساوی و یازده شکست 
رده  در  و  گریخت  آزادگان  لیگ  به  سقوط  از 

چهاردهم قرار گرفت.
اما در لیگ بیستم، عملکر سایپا در نقل و انتقالات 

متفاوت بود، نارنجی پوشان با خرید چند بازیکن 
باتجربه با ترکیبی از بازیکنان جوان و جویای نام 
وارد لیگ بیستم شدند، اما بازهم اوضاع خوب 

پیش نرفت.
نتایج سایپا به حدی ضعیف بود که این تیم در 
بیست هفته تنها موفق به کسب سه پیروزی شد 
و نه تساوی و هشت شکست، با هجده امتیاز در 

رده چهاردهم جدول قرار گرفت.
این نتایج سرانجام راه ابراهیم صادقی را از سایپا 
جدا کرد، راهی که در ابتدا برای یک برنامه چندین 
ساله بود، اما خطر سقوط مدیران این باشگاه را 

وادار به تغییر کرد.

از مهدی پاشا تا روانخواه و کمالوند

اما در شرایطی که جدایی صادقی از سایپا قطعی 
شد، مدیران سایپا مذاکره خود را با چند ده مربی 

)به گفته روبط عمومی باشگاه( آغاز کردند.
اما در نهایت از مهدی پاشازاده و امیدرضا روانخواه 
به عنوان اصلی ترین گزینه هدایت نارنجی پوشان 
تهرانی یاد می شد، باوجود اینکه در چند روز اخیر 
از مهدی پاشازاده به عنوان سرمربی چوکا تالش 
هم نامبرده شده است، شرایط نیمکت سایپایی ها 

عجیب و غریب به نظر می رسید.
اما خبری هم درخصوص مذاکره مدیرلن سایما با 
فراز کمالوند، مدیرفنی استقلال، آن هم شب بازی 
با الاهلی عربستان به گوش رسید که صحت و 

سقم آن در آینده مشخص خواهد شد.

مشاور آقای مدیر سرمربی موقت شد

اما در شرایطی که فوتبالدوستان منتظر معرفی 
سرمربی جدید سایپایی ها، آن هم از گزینه های 
مذکور بودند، محسن بیاتی نیا، مشاور مدیرعامل 
و رئیس آکادمی فوتبال سایپا با حفظ سمت به 
عنوان سرمربی موقت نارنجی پوشان انتخاب شد، 
انتخابی که از سوی مدیران به علت آشنایی کامل 

با تیم معرفی شد.

سایپا همچنان درپی مربیان بدون رزومه

انتخاب بیاتی نیا در شرایطی انجام شده است 
که او سبقه ی درخسان و کارنامه کاری پربازی 
ندارد، این انتخاب حتی درشرایط موقت بودن 
هم نمی تواند چندان تصمیم خوبی برای آینده 

تیم باشد.

گویا مدیران سایپا علاقه زیادی به مربیان بدون 
ابراهیم صادقی  از  دارند، پس  رزومه مربیگری 
حالا بیاتی نیا سرمربی موقت سایپا شده و از امید 
روانخواه هم که هیچگاه مربی موفقی نبوده به 
عنوان یکی از اصلی ترین گزینه های هدایت این 

تیم نامبرده می شود.

کارشناسانی  که بدون تیم نمی مانند

اما جدا از مسائل فنی، نقش برنامه های ورزشی 
در تیم دار شدن مربیانی که در نقش کارشناس در 
این برنامه ها فعالیت می کنند حائز اهمیت است.

جایی که حضور این افراد به عنوان کارشناس در 
برنامه های زنده، پس از گذشت چند ماه یا نهایتا 
یک فصل، کارشناسان برنامه یا سرمربی تیمی 
می شوند و یا به عنوان دستیار فعالیت خود را 

آغاز می کنند.
حالا اینکه چه فعل و انفعالاتی رخ می دهد که 
یک شبه طی  را  ره صدساله  کارشناس  آقایان 
می کنند و نقش برنامه های ورزشی ما و تعریف 
و تمجیدهای مجریان برنامه از سطح دانش و 
دار شدن دوستان  تیم  در  آنان،  فهمی  فوتبال 

چیست، در آینده نزدیک مشخص خواهد شد.
این اتفاق حداقل در دو سه فصل اخیر فوتبالی، در 
کسور ما به وفور رخ داده است و تعداد این افراد 

از عدد ۱۰ هم عبور کرده است.
در نهایت باید منتظر ماند و دید آینده نیمکت 
سایپا چه خواهد شد، آیا بیاتی نیا روی نیمکت 
نارنجی پوشان ماندنی خواهد شد و از سرمربی 
برعهده خواهد  را  موقت، هدایت دائمی سایپا 
گرفت، یا مدیران سایپا فرد دیگری را برای هدایت 

تیم چهاردهم جدولی درنظر خواهند داشت.

مشاور آقای مدیر، سرمربی موقت سایپا شد؛

کارشناسان برنامه  های ورزشی، مربیان قطعی آینده!

کمک ۵ هزار دلاری فدراسیون ووشو آسیا 
به طرح »خانه ووشو برای امید«بشاگرد

»ورزشکاران پس از دریافت واکسن کرونا«: 

استرس نداریم

حرف آخر

گوشه و کنار

ارسال  با  آسیا  ووشو  فدراسیون  رئیس 
نامه ای به فدراسیون کشورمان حمایت خود 
را از طرح »خانه ووشو برای امید« در بشاگرد 

اعلام کرد.
فدراسیون  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
ووشو اعلام کرد، »فوک چون وان« رئیس 
به  نامه ای  ارسال  با  آسیا  فدراسیون ووشو 
فدراسیون ووشو ایران، حمایت خود را از طرح 

خانه ووشو برای امید در بشاگرد اعلام کرد.
مقرر  همچنین  آسیا  فدراسیون  رئیس 
این پروژه  به  کرد که مبلغ پنج هزار دلار 

اختصاص می دهد.
وی طرح خانه ووشو برای امید را در راستای 
ارزشمند  بسیار  اجتماعی  مسئولیت های 
توصیف کرد و آن را اقدام شایسته ای از 
سوی فدراسیون ایران دانست که در حال 
شکل گیری است و به قشر جوان، خانواده ها 

و فرهنگ محلی کمک می کند که به وسیله 
ورزش رشد و توسعه پیدا کنند.

وی در ادامه نیز از اینکه تلاش می شود تا 
از طریق هنر رزمی، روح ورزش و دوستی 
توسعه پیدا کند، تشکر و اعلام کرد که این 
مبلغ را به فدراسیون ووشو ایران برای کمک 

به انجام این پروژه اختصاص می دهد.

دریافت  از  پس  کشور  المپیکی  ورزشکاران 
مرحله نخست واکسن کرونا اعلام کردند که با 
دریافت واکسن کرونا با آرامش بیشتر و بدور از 
استرس تمرینات خود را برای حضور موفق در 

المپیک توکیو دنبال می کنیم.
به گزارش »دنیای هوادار«،  تمرینات ورزشکاران 
المپیکی با شیوع ویروس کرونا برای حضور در 
المپیک توکیو  با چالش روبرو شد تا اینکه 
ورزشکاران  واکسیناسیون  نخست  مرحله 
المپیکی که از سه شنبه هفته گذشته آغاز شده 
است امروز شنبه ورزشکاران جامانده در برخی 
رشته های المپیکی واکسینه شدند و از دغدغه 

آنها برای ادامه تمرینات کاسته شد.
در این میان »حمیده عباسعلی« عضو تیم 
ملی کاراته که در ستاد پزشکی ورزشگاه آزادی 
واکسینه شد، گفت: دیگر دغدغه ای ندارم و به 
هدف اصلی ام که المپیک است فکر می کنم. 
همیشه این استرس را داشتیم که ویروس وارد 
بدنمان شود و آسیب ببینیم که در آن صورت 
از تمرینات دور می شدیم. از تلاش های وزارت 
ورزش و جوانان و کمیته ملی المپیک در این 

زمینه قدردانی می کنم.
نخستین زن مدال آور ایران در کاراته قهرمانی 
ورزشکاران  شدن  واکسینه  می گوید:  جهان 
اعزامی اتفاق  بسیار ارزشمندی بود و باعث 
می شود که بتوانیم به دور از استرس تمرینات 

خود ادامه دهیم.
»سجاد مشایخی« عضو تیم ملی بسکتبال هم 
حمایت نهادهای ورزشی را در راستای واکسینه 
شدن گام بسیار بزرگی برای ورزشکاران عنوان 
کرد و گفت: کمک کرد تا بتوانیم به دور از 
استرس و در شرایط عادی تری به تمرینات خود 

بپردازیم.
وی اظهارامیدواری کرد که همه مردم و سایر 
ورزشکاران ایران واکسینه شوند و به زودی شر 
این ویروس از کشورمان دور شود و بتوانیم به 

زندگی عادی برگردیم.
»نجمه خدمتی« بانوی تیرانداز و نخستین 
ورزشکاری که سهمیه المپیک ۲۰۲۰ را کسب 
کرد گفت: با تدابیر اتخاذ شده، واکسیناسیون را 
انجام دادم و از این به بعد با آرامش بیشتری 

تمریناتم را پیگیری می کنم.
نخستین طلایی ایران در بازی های آسیایی 
۲۰۱۴ اینچئون کره جنوبی ادامه داد: از اینکه 
شرایط برای واکسیناسیون ورزشکاران اعزامی 
به بازی های المپیک مهیا شده از مسوولان 

ورزش کشور سپاسگزارم.
»حسن تفتیان« عضو تیم ملی دو ومیدانی 
هم گفت: ایران جز معدود کشورهایی است که 
ورزشکارانش را در اولویت انجام واکسیناسیون 
به  واکسیناسیون  انجام  است.  داده  قرار 
کمک  ورزش  به  فنی  عوامل  و  ورزشکاران 

بسیاری می کند.
ورزشکاران  واکسیناسیون  نخست  مرحله 
المپیکی که از سه شنبه هفته گذشته آغاز 
شده است امروز شنبه ورزشکاران جامانده در 
شدند.  واکسینه  المپیکی  رشته های  برخی 
برخی از این ورزشکاران در رشته های کشتی، 
ژیمناستیک، تیراندازی، قایقرانی و وزنه برداری 

هستند.
 ٢8 کرونا  واکسن  دوم  مرحله  همچنین 
روز دیگر پس از دریافت مرحله نخست به 

ورزشکاران المپیکی تزریق می شود.
بر این اساس حدود 300 نفر از کاروان المپیکی 
ایران به توکیو واکسن کرونا از نوع سینوفارم 

دریافت کردند.
تاکنون ۵۹ سهمیه توسط ورزشکاران در ۱۳ 
را هم  رشته کسب شد که آخرین سهمیه 
»مهدی پیرجهان« دونده ۴۰۰متر با مانع  با 
قهرمانی در مسابقات بین المللی دوومیدانی 
جام امام رضا )ع( از طریق رنکینگ سهمیه 

المپیک کسب کرد.

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی

سرخ پوشان ایران شکست نیمه اول برابر الریان 
را با زدن سه گل جبران کردند و به دومین برد 

آسیایی رسیدند.
پرسپولیس ایران در نخستین بازی فصل ٢0٢1 
لیگ قهرمانان آسیا موفق به کسب پیروزی یک 
بر صفر مقابل الوحده امارات شد تا شروع خوبی 
با کسب سه امتیاز در این رقابت ها داشته باشد 
و آمادگی اش در قامت یک مدعی را مثل سال 
گذشته نشان دهد، اما سرخ پوشان فوتبال ایران 
امشب هم در دیدار با الریان و با وجود شکست 
یک بر صفر در نیمه اول، از دقیقه 47 تا 57 سه 

گل توسط کمال کامیابی نیا و شهریار مغانلو)٢ 
بار( به ثمر رساندند تا نخستین شکست یاران 
شجاع را رقم بزنند و با 6 امتیازی شدن، در صدر 
جدول گروه E لیگ قهرمانان بایستد و از سوی 
دیگر فاصله اش با گوآ رده دومی را به 4 امتیاز 

افزایش دهد.
»شهریار مغانلو« با زدن دو گل تاثیر زیادی در 
کسب پیروزی پرسپولیس مقابل الریان داشت 
و در خط حمله سرخ پوشان پر تلاش ظاهر شد 
که اگر بدشانس نبود، هت تریک هم می کرد تا 
با این نمایش موثر در خط حمله تیمش یکی 

از بهترین های زمین در کنار کمال کامیابی نیا و 
دیگر پرسپولیسی ها باشد. کامیابی نیا هم در خط 
میانی پر تلاش ظاهر شد و درست در زمانی که 
پرسپولیس نیاز به گل اول داشت، این کار را با 

ضربه سر انجام داد.

این تیم »دلِ شیر« داشت! غرش ارتش سرخ آسیا

داستان جلد

لیگ قهرمانان آسیا
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بحمد الله تعالی
ارتش آنچنان مردمی است و در خدمت مردم 
و  منسجم  ارتش  با  چنان  آن  مردم  و  است، 
پیوند ناگسستنی دارند که هر دو یک واحد را 

تشکیل می دهند و روز ارتش روز  مردم است
امام خمینی )ره(
29 فروردین 1361


